
Milý Milane, 

letošní léto tentokráte proběh lo v pracovním duchu, kdy jsme museli v šibeničních 

termínech podat námitky v územním řízení na úseku 30511 Vo račice - Nová hospoda. 
Tímto bychom chtěl i poděkovat všem, kteří se na podání námitek podíleli, či je přímo sami 
podali. Děkujeme, byli jste skvěli . 

ÚŘEDNÍ ŠIML DOBŘE ZAŘEHTAL 
Silnice 113 .benešovská" se bude modernizovat. DOBRÁ ZPRÁVA! Rozhodl tak Krajský 
úřad Středočeského kraje. Ještě to není pravomocné, ale nečekáme, že by se Ředitelství 
silnic a dálnic nebo Benešov odvolávali. 

U Benešova má být silnice rozšířena na 2+1 pruh a u zámeckého parl<u Konopiště 

zahloubena. Mají přibýt chodníky, lávl<a pro chodce a cyklisty a m imoúrovňová křižovatka. 

Jak říká ŘSD ve své vizualizaci zlepši se životní prostředí, plynulost a bezpečnost 
provozu, zvýší se Kapacita silnice a zahloubeni silnice u zámeckého parku je estetické. 
AHA! 

ANO, již přes 20 let chceme BEZPEČNOU a plynulou 113, Která má vice jízdních pruhu, 
mimoúrovňové Křižovatky a neničí krajinu nad nezbytnou míru. 

Zasaďme se o modernizaci celé benešovské - obludný projekt Středočeské D3 se pak 
stane zbytečným . Plány na modernizaci 1/3 Ředitelství silnic a dálnic dávno má a je vidět, 
že KDYŽ SE CHCE, TAK TO JDE. 

DALŠÍ DOBRÉ ROZHODNUTÍ SOUDU VE PROSPĚCH ALTERNATIVY 

Veřejnost má mít možnost vyjádřit se k prodloužení platnosti stanoviska EIA. EIA je 
posouzení vlivu stavby, tedy i středočeské D3, na životní prostřed í a zdraví lidí. Než se 
EIA vydá, muže se K ni vyjádřit ten, Koho se m(1že dotýkat (zjed nodušeně řečeno}, a 
stejně tak by to mělo být i při jejím prodlužování. Ministerstvo životního prostředí ale 
odepřelo spolku Krajina 2000 nahlédnout do spisu, kde jsou podklady k prodlouženi, a tím 
mu znemožnilo se K tomuto pro středočeskou D3 zásadnímu dol<umentu efel<tivně 

vyjádřit. 

Spolek s POMOCÍ PRÁVN ÍKŮ ALTERNATIVY STŘEDOČESKÉ 03 ministerstvo žaloval 
a nyní soud rozhodl, že i u prodlouženi EIA má mít dotčená veřejnost možnost seznámit 
se s podklady, na základě kterých bude ministerstvo životn iho prostředí rozhodovat. 
Rozhodnutí ještě není pravomocné, ale i tal< se počítá! 
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rozhodl soud ... 

Veřejnost má mít možnost vyjádřit se k prodloužení platnosti stanoviska EIA 

OZÝVAT SE MÁ SMYSL. Kdybychom posledních 20 let m lčeli , středočeská D3 už by 
Krajinu zřejmě proťala. 

JSOU TO VAŠE DARY, DÍKY KTERÝM MŮŽEME HRADIT SLUŽBY EXPERTŮ. Toto 
soudní rozhodnutí je náš SPOLEČNÝ úspěch . Děkujeme! 

JOU DAROVAT 

I dříve jsme s pomoci našich právnik(1 u soudu uspěli , například: 

usvědčeni Středočeského Kraje z podjatosti při rozhodování o uděleni výjimek z 
ochrany přírody v případě středočeské D3 

nesprávné udělení výjimek z ochrany přírody na několika úsecích středočeské D3 
Krajským úřadem Plzeňského Kraje, Který převzal štafetu po Středočeském Kraji 

zamítnutí odvolání proti rozhodnutí Krajského úřad u Středočeského Kraje o udělení 

výjimky z ochrany zákonem chráněných druh(1 a jejich biotopu poškozených záměrem 
„Jižní obchvat Jílové u Prahy" (doprovodná stavba středočeské D3) 

A další žaloby jsou v řízení. 

PODPOŘTE KRAJINU A LIDI POSÁZAVÍ, NEVEKLOVSKA A VOTICKA proti stavební 
zvů li a nesprávnému rozhodování státu! 

Má to smysl! 

Karla Makovcová Chlumská 

+420602227679 
Karla.chlumska@alternativad3.cz 

Alternativa středočeské 03, z.s„ Přetlucká 2304/3, 100 00 Praha - Strašnice, Česko 
Pro změny, odhlášení odběru či upřesněni témat, která chcete odebírat. klikněte zde. 


